
Z mladinske volilno
programske konference

Dveletno mandatno obdobje se je izteklo
in tako so se viški mladinci v četrtek 24.
novembra zbrali na svoji volilno programski
konferenci. Tako je bilo seveda pričakovati,
da bodo z ozirom na čas, ki ga živijo in na
probleme naše krute realnosti, ki jih obdaja-
jo, o svojem delu in predvsem vlogi sprego-
vorili odločno in smelo, pa čeprav morda ne
tako odmevno kot v širši dnižbenopolitični
skupnosti. A žal, že udeležba na sami konfe-
renci ni dala povoda za to. Verifikacijska
komisija je namreč sporočila, da se te konfe-
rence udeležuje le 56 odstotkov delegatov iz
KS, šol in delovnih organizacij.

Potem, ko so delegati konstituirali konfe-
renco ter sprejeli in dopolnili pravila OK
ZSMS ter njen poslovnik — med bistvenimi
spremembami teh pravil je tudi takoimeno-
vani 19. članski stalni sestav konference
z dveletnim mandatom — je dosedanji pred-
sednik in hkrati kandidat za novega pred-
sednika Slavko Slak podal poročilo o dose-
danjem delu in orisal programske usmeritve
za v prihodnje. Med opisom dveletnih aktiv-
nosti občinske mladinske organizacije je še
posebej izpostavil ustanavljanje delovnih
enot gospodarstva (Micra, Doris . . .), več-
jo skrb za kmetijstvo (uspeli kmetijski tabor
in kviz), opozoril pa na še vedno prešibko
politično vlogo mladinske organizacije v te-
meljnih sredinah, dalje na to, da smo v raz-
koraku z zastarelo organiziranostjo, da smo
v delovanju mladih v KS storili premik,
a s tem še vedno ne moremo biti zadovoljni,
zavzel pa se je za prodornejšo vlogo mladih
in njihove organizacije.

Zato ni zgolj slučajno, da so v programske
usmeritve mladi zapisali: Programi dela os-
novnih organizacij se v glavnem vrtijo okoli
raznih športnih, kulturnih, čistilnih in po-
dobnih akcij, kar je večinoma nezanimivo,
kajti zato obstajajo druge institucije. S takš-

no vsebino dela se mladi v teh sredinah tudi
sami postavljajo na obrobje družbenih doga-
janj. Kako naprej? Mladinska organizacija
mora postati še bolj odprta za najrazličnejše
interesno združevanje mladih, kajti za nji-
hovo uresničevanje je neposredno odgovor-
na. Postati mora najširši poligon za demo-
kratično in sodobno izražanje mnenj, spreje-
manje in širjenje infonnacij, pobud in zah-
tev, ki se morajo enakopravno artikulirati
znotraj ZvSMS. Otresti se mora zunanjih in
notranjih pritiskov in zagotoviti neposredni
pretok interesov in zahtev navzven, na me-
sta odločanja. Takšen način organiziranja in
delovanja bo krepil politično moč mladinske
organizacije, s tem pa tudi vpliv na uresniče-
vanje zahtev mladinske organizacije.

Zal pa o teh usmeritvah na seji ni stekla
pravzaprav nobena poglobljena razprava.
Po pozdravih mladincev kasarne Maršal Ti-
to iz Ljubljanskega armadnega območja ter
po celoviti razpravi Pavla Žaklja, ki je spre-
govoril o vlogi organizacije kmečke mladine
sta se oglasila le še dva razpravljalca, ki sta
podčrtala možnost boljše in učinkovitejše
povezave na relaciji občinsko vodstvo-os-
novne organizacije, kar je za boljše delo
neobhodno. Potem, ko je bilo poročilo spre-
jeto in dano soglasje programskim usmeri-
tvam, so se mladinci izrekli tudi za kandidat-
no listo. Nanjo so bili uvrščeni vsi predlogi
z izjemo Helene Cesar, ki na kandidaturo ni
pristala.

Volitve so opravili v dveh krogih in tako
so bili za naslednje dveletno obdobje izvolje-
ni: za predsednika Slavko Slak, za sekretarja
Marko Čuden, za člane predsedstva pa Sreč-
ko Kitak, Ervin Kušar, Nastja Škopac, To-
maž Savodnik, Polona Galanti, Tanja Pe-
trič, Miro Četojevič, Pavel Žakelj, Tadeja
Gačnik, Petra Zupančič in Goran Grga-
sovič.


